
Na temelju članka 44. Statuta Općine Vižinada-Visinada (Službene novine Općine Vižinada 

br. 4/09, 1/10, 2/13 i 06/13 – pročišćeni tekst) Općinski načelnik podnosi 

 

POLUGODIŠNJE IZVJEŠĆE O SVOM RADU ZA RAZDOBLJE  

SRPANJ-PROSINAC 2014. GODINE 

 

U izvještajnom razdoblju pokrenuto je više projekata, od kojih je daleko najznačajniji 

Izgradnja kanalizacijskog sustava za naselje Vižinada za koji su odobrena sredstva iz 

programa IPARD u visini od 4.189.496,91 kuna. Krajem listopada potpisan je Ugovor o 

dodjeli sredstava iz IPARD programa s Agencijom za plaćanja u poljoprivredi, ribarstvu i 

ruralnom razvoju. Ostatak investicije za koji nisu odobrena sredstva od strane IPARD-a, 

pokrit ćemo manjim dijelom iz vlastitih izvora, a većim dijelom od potpore Istarskog 

vodozaštitnog sustava koji nam je odobrio sufinanciranje u iznosu od 1.667.755,59 kuna. 

Budući da sredstva od IPARD-a dobivamo po završetku investicije, pokrenuli smo javnu 

nabavu za nabavu dugoročnog kredita u iznosu od 4.500.000,00 kuna gdje je Zagrebačka 

banka ponudila najpovoljnije uvjete i s kojom se očekuje potpisivanje ugovora. Također, u 

prosincu je konačno i potpisan ugovor o izvođenju radova s odabranim ponuditeljem tvrtkom 

Benčić d.o.o.. Budući je prvotno bilo problema u postupku javne nabave te je uložena žalba 

Državnoj komisiji za kontrolu postupaka javne nabave koja je prihvaćena, morali smo 

ponovno pregledati ponude i zatražiti dopunu od svih ponuditelja nakon čega je Benčić d.o.o. 

izabran kao najpovoljniji ponuditelj. Zbog toga se i odužio cijeli postupak, te će radovi 

započeti u siječnju 2015. godine. Paralelno s time pokrenut je i postupak nabave za usluge 

stručnog nadzora, a u postupku je kao najpovoljniji izabran Istra inženjering d.o.o. iz Poreča. 

Početkom listopada dobivena je građevinska dozvola za rekonstrukciju kuće Maraston nakon 

čega se pristupilo nabavi radova. U postupku nabave kao najpovoljniji je odabran 

Građevinarstvo Ritoša d.o.o. iz Vižinade, a radovi su ugovoreni u iznosu od 443.224,16 kuna 

+ PDV. Radovi su započeli u prosincu a planirani dovršetak je travanj 2015. godine. Za 

usluge stručnog nadzora angažiran je Milan Pahović iz tvrtke Projekt Poreč d.o.o. iz Poreča. 

Za ovu prvu fazu rekonstrukcije odobrena su sredstva o Regije Veneto u visini od 48.000 

EUR, dok se u drugoj fazi planira prenamjena zgrade i njeno uređenje. U zgradi se planira 

urediti jedna multifunkcionalna dvorana te prostori za društvene aktivnosti kao i turistički i 

kulturni sadržaji.  

Općina Vižinada jedna je od rijetkih u Istri kojoj je Fond za zaštitu okoliša i energetsku 

učinkovitost (FZOEU) odobrio sredstava za rekonstrukciju javne rasvjete. Odobreno nam je 

ukupno 457.701,80 kuna odnosno 40% opravdanih troškova investicije za projekt provedbe 

rekonstrukcije postojeće javne rasvjete energetski učinkovitom i ekološkom rasvjetom (LED 

rasvjetom). Projekt procijenjene vrijednosti 1.188.004,50 kuna odnosi se na zamjenu 

postojećih rasvjetnih tijela putem energetske usluge odnosno ESCO modela gdje praktički 

Općina neće imati nikakvih troškova, već će se preostalih 60% investicije financirati iz 

ostvarenih ušteda u energiji kroz određeni broj godina (izračunom je utvrđeno 6 godina). 

Postupak nabave i realizacija provest će se u 2015. godini. 



Krajem godine realizirali smo projekt izgradnje solarne javne rasvjete u Zabregima za što smo 

dobili 122.000,00 kuna bespovratnih sredstava od Ministarstva regionalnog razvoja i fondova 

EU. Ukupna vrijednost investicije iznosila je 172.317,00 kuna, a izvođač radova je bila tvrtka 

Eko-orbis d.o.o. iz Splita koja je odabrana kao najpovoljnija u postupku nabave. Radi se o 

projektu kojim se potiče ekološka osvještenost te o projektu koji je u skladu sa Zakonom o 

energetskoj učinkovitosti. 

Radilo se na provođenju europskog projekta Rast Istre za koji je odobreno 183.046,02 EUR iz 

pretpristupnih fondova EU za prekograničnu suradnju. Potpisani su ugovori s partnerima na 

projektu, te su definirane sve aktivnosti pojedinih partnera na projektu te rokovi njihove 

realizacije. Proveden je postupak nabave za radove na postavljanju eksperimentalnog nasada 

nara u Vižinadi, čiji su radovi kasnili zbog kasnog potpisivanja ugovora sa slovenskom 

vladom. Za izvođača je izabran Skink d.o.o. iz Rovinja, a radi se o vrijednosti od 117.320,00 

kuna + PDV. Općini Vižinada je odobreno ukupno 27.951,49 EUR uz udio vlastitih sredstava 

od 4.932,62 EUR što bi se trebalo utrošiti na pripremu terena i sadnju eksperimentalnog 

nasada šipka, te organizaciju sajmova, degustaciju i predavanja vezano za novu 

poljoprivrednu kulturu, čime bi se potaknulo proizvodnju šipka na području Istre. 

Osim tekućih poslova koje Jedinstveni upravni odjel konstantno provodi, radilo se i na 

pripremi projektne dokumentacije za buduće projekte, pa je tako započeto projektiranje druge 

faze rekonstrukcije kuće Maraston, idejno rješenje za uređenje trga, projektiranje vodovnog 

ogranka Fabrika u suradnji s Istarskim vodovodom, te smo prijavili smo nekoliko projekata na 

različite javne pozive Ministarstava kako bismo dijelom financirali projektu dokumentaciju. 

Započeli smo projektiranje novog dječjeg vrtića kojeg bismo kandidirali na nadolazeće 

natječaje EU kroz Program ruralnog razvoja, a posjetili smo i slovenske dječje vrtiće po uzoru 

kojih bismo izgradili naš. 

Redovito se održavalo javne površine, javnu rasvjetu i nerazvrstane ceste a sukladno 

programu održavanja komunalne infrastrukture. Uređeno je pročelje fasade na zgradi do 

Zajednice Talijana, uredio se park pored Zajednice te sanirao potporni zid koji je bio u 

ruševnom stanju. Što se tiče provođenje Zakona o gospodarenju otpadom postavili smo dva 

nova zelena otoka, jedan u Brigu drugi u Vranjem selu, informirali smo građane o obvezi 

selektiranja otpada te je pokrenut postupak izrade plana gospodarenja otpadom kojeg ćemo 

izraditi zajedno s komunalnim društvom Usluga d.o.o. iz Poreča. 

Započeli smo postupak izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine. Proveli smo 

analizu postojećeg stanja koju je izradio Urbis d.o.o iz Pule a temeljem koje ćemo lakše 

sagledati sve pristigle zahtjeve i postaviti kriterije za provedbu budućih izmjena. Krajem 

godine usvojena je i Odluka o izradi Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine 

Vižinada-Visinada. Izmjene će se provoditi u 2015. godini. 

Lovačkoj udruzi osigurali smo 150.000,00 kuna za dovršetak izgradnje lovačkog doma. Po 

50.000,00 kuna dala je Općina, Istarska županija i Ministarstvo poljoprivrede. Dovršetak se 

planira na proljeće 2015. godine. 



Sufinancirali smo nabavku školskih udžbenika svim učenicima koji pohađaju našu osnovnu 

školu sa bonom od 200 kuna, dok se iz sredstava prikupljenih od prodaje kolača na Slatkoj 

Istri dodatno sufinanciralo obitelji slabijeg imovinskog stanja i one koji imaju troje i više 

djece. Također, sufinancirali smo školsku marendu nekolicini učenika slabijeg imovinskog 

stanja. Osnovnoj školi smo donirali tri kompleta računala te još dva monitora za potrebe 

informatičke učionice, a dječjem vrtiću redovito doniramo potrošni materijal za njihove 

potrebe. Za vrijeme božićnih blagdana posjetili smo sve umirovljenike s našeg područja i 

donirali ih prigodnim paketom, a sva djeca do 4. razreda osnovne škole dobila su svoj poklon 

od Djeda Mraza. 

Što se tiče kulturnih i društvenih događanja važno je napomenuti kako su ove godine održane 

21. po redu Verši na šterni. Proslava Svete Marije Vele prošla je više nego odlično. Slatka 

Istra proslavila je svoj 18. rođendan, a na Parenzani smo imali rekordan broj sudionika. Uz 

Dan općine imali smo i degustaciju proizvoda od nara, te su tradicionalno podijeljena 

općinska priznanja zaslužnim građanima. Obilježili smo i Dan neovisnosti, a uoči Dana 

mrtvih pohodili smo groblja i položili vijence i zapalili svijeće na grobovima stradalih 

branitelja i boraca s našeg područja. Nogometni klub Vižinada ove je godine obilježio 60. 

godišnjicu svoga postojanja. Za vrijeme božićnih blagdana organizirali smo koncert Klape 

Motovun u crkvi Sv. Jeronima. 

Događaj koji je svakako obilježio prošlu godinu je otvorenje obnovljene zgrade Zajednice 

Talijana čijoj je proslavi prisustvovao i sada bivši Predsjednik Republike dr.sc. Ivo Josipović. 

Predsjednika smo ugostili i u općinskoj upravi te ga upoznali s našim krajem, projektima i 

običajima što je on pohvalno pozdravio i zaželio nam puno uspjeha u daljnjem radu. 

 

OPĆINSKI NAČELNIK 
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